
Protokoll fört vid Dannike vägförenings styrelsemöte 2025-01-04 

Närvarande: Håkan Palm, Anton Klasson, Jenny Edberg, Per Josefsson 

§1 	Val av justerare 

Till justerare valdes: Anton Klasson 

§2 	Ekonomi och administration 

o Redogörelse för ekonomin 

Jenny redogjorde för ekonomin, utgående från resultat och balansrapport som tagits 

fram inför årsmötet. 

En inkomst från en onödigen inbetald vägavgift har inkommit under året. Den skall 

återbetalas. 

Utgifterna har varit i linje med inkomst/utgiftsstat. 

o Redogörelse för tillkommande medlemmar under året 

Fem fastigheter bytte medlemmar under året. 

o Ärenden vi hanterat 

Klagomål rörande skrymmande växtlighet, centrumvägen/länghemsvägen. 

Växtligheten står på Borås stads mark. Ärendet är ännu ej sluthanterat. 

§3 	Förslag till förtroendeva Ida 

o Vilka av oss kan delta ytterligare ett år 

Håkan, Jenny, Per ställer sig till förfogande. 

Magnus och Anton valdes 2024 för två år, dvs., har ett år kvar på sina förordnande. 

o Värvning av ersättande ledamöter 

Vi gör en värvningskampanj i år med. Visserligen har vi möjlighet att fylla styrelsens 

poster, men värvningskampanjen förväntas sprida kunskap om föreningen. 

Per sänder ut lista för värvning. 

§4 	Förslag till föreningen inkomst och utgiftsstat 

o Uttaxering från medlemmarna 

Styrelsen rekommenderar att ingen uttaxering sker 2025. 

o 	Utgifter vi förutser 

Styrelsen förutser utgifter å 4675. 

§5 	Föreningsstämma 

o Hålls i klubbstugan 2025-03-13 19:00 i Klubbstugan 

§6 	Kallelse till föreningsstämma 

o 	Fastställande av material 

Återanvänder föregående års material. 

o Utskick 

Anton och Håkan delar ut i samhället. 

§7 	Övriga frågor 
 

Inga övriga frågor. 	
Ort och datum 
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